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Kun je als raadslid ook voorzitter zijn van de voetbalclub uit jouw wijk?
En in hoeverre kun je dan nog meepraten over het lokale sportbeleid? Dat
zijn voorbeelden van de dilemma’s die tijdens de bijeenkomst over
integriteit voorgelegd werden aan de gemeenteraad. 
Onder begeleiding van een extern bureau kregen de raadsleden een korte
cursus over integriteit. Door met elkaar in discussie te gaan over
verschillende morele dilemma’s, probeerden ze samen maar ook
individueel te achterhalen waar voor hen de grens ligt op het gebied van
integriteit. Wat kan wel, maar ook: wat kan als raadslid (als
volksvertegenwoordiger) absoluut niet?
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Tijdens de vergadering van de jeugdraad van afgelopen januari kwam de
jeugd met een idee dat uiteindelijk in de raad van 30 januari is
aangenomen als motie. In deze nieuwsbrief volgen we de route van dit
idee tot motie. 

Route: van idee naar motie

De jeugdraad vergadert iedere eerste donderdagavond van de maand.
Tijdens deze vergaderingen bespreken zij hun lopende projecten om
Oldenzaal nog mooier te maken voor de jeugd, maar kunnen zij ook
nieuwe ideeën uitwerken. Zo ontstond afgelopen vergadering het idee om
statiegeldrekken te plaatsen aan de afvalbakken in de binnenstad. Deze
statiegeldrekken maken het makkelijker om de steeds toenemende
stroom van statiegeldflesjes goed te kunnen recyclen. 

Jeugdraad 
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De aanwezige coaches waren enthousiast over het idee en gaven aan hier graag een motie van te maken voor in
de raad van 30 januari. De griffie heeft de jeugdraad toen verzocht hun idee kort en bondig op papier te zetten
zodat dit doorgestuurd kon worden naar alle fractievoorzitters. Na reactie van de fractievoorzitters is er door de
griffie een raadsbrede motie opgesteld: ‘motie naar aanleiding van advies Jeugdraad over statiegeldrekken aan
afvalbakken’. 

Tijdens het Politiek Forum van 23 januari jongsleden stonden er 2 agendapunten op de planning. 
Het eerste agendapunt ‘voorstel tot het beschikbaar stellen van een voorbereidingskrediet voor de vernieuwbouw
van de Franciscusschool (Lyceumstraat)’ werd doorgeleid naar de raad van 30 januari als bespreekvoorstel. 

Het overige agendapunt ‘Tussenstand uitwerking Raadsprogramma 2022-2023’ betrof een informerend voorstel. 
Dit onderwerp staat 13 februari opnieuw op de agenda van een politiek forum, in het ‘Voorstel tot het vaststellen
van de (gewijzigde) programmateksten en aanvragen nieuw beleid op basis van het Raadsprogramma 2022-2026’

Politiek Forum 

Route: van idee naar motie

De gemeenteraad van 30 januari begon "onofficieel" met een bijdrage van de Jeugdraad. Een van de
jeugdraadsleden mocht het idee m.b.t. de statiegeldrekken kort komen toelichten en eventuele vragen vanuit de
raad kort beantwoorden. 

Vragenuur
De officiële vergadering begon met het vragenuur, hierbij werden diverse mondelinge vragen gesteld.

De VVD stelde vragen over het parkeerbeleid in Oldenzaal:
De parkeerplaatsen zijn overvol en met name op het parkeerterrein bij In den Vijfhoek lijkt de drukte steeds erger
te worden. Waar gaan wij als Oldenzaal de bezoekers herbergen? 

GroenLinks stelde vragen over het digitaal betalen, bij zowel het Hulsbeek als in de Bibliotheek is het gebruik
van contant geld niet meer mogelijk. GroenLinks wilde van het college graag horen wat zij van deze ontwikkeling
vinden. 

Benieuwd naar alle vragen én de reactie van het college? Kijk de vergadering dan hier terug. 

Raadsvergadering

Vaststellen van de lijst ingekomen stukken

Tijdens het vaststellen van de lijst van ingekomen stukken kwam de fractie van Solidair Oldenzaal met een
aantal vragen, o.a. omtrent de raadsinfobrief 'aanwijzen stembureaus en tellocaties'. SO vraagt zich af waarom
ervoor is gekozen om het stemlokaal bij Semper Crescendo niet te openen. Zij onderschreven het standpunt van
het college niet én besloten daarom, middels een punt van orde, een motie in te dienen. 

De motie ‘openhouden stemlokaal Koninklijke Muziekvereniging Semper Crescendo”, roept het college op om:
het stemlokaal bij de Koninklijke Muziekvereniging Semper Crescendo bij de komende Provinciale Staten- en
Waterschapsverkiezingen te openen zoals bij de afgelopen verkiezingen ook het geval was.

SO zou het stemlokaal graag open zien om het opkomstpercentage te verhogen. Daarnaast zijn zij van mening
dat voorstellen omwille van kostenefficiëntie niet ten koste mogen gaan van het democratisch gebruik en gemak
van de kiezer. 
Het college gaf hierna nogmaals zijn standpunt aan: het stemlokaal is niet geopend tijdens deze verkiezingen,
omdat het niet goed toegankelijk is voor mindervaliden. Daarnaast bevindt het stembureau in het stadhuis zich
op een steenworp afstand én heeft dit stembureau nog capaciteit over om extra kiezers op te vangen. 

De motie is verworpen (SO voor, overig tegen)

https://oldenzaal.notubiz.nl/vergadering/1051478
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in Oldenzaal in de binnenstad statiegeldrekken te bevestigen aan de afvalbakken;
contact te zoeken met de gemeente Enschede om ervaringen uit te wisselen met betrekking tot de
statiegeldrekken aan de afvalbakken;
te onderzoeken of de aanschaf van deze statiegeldrekken bekostigd kan worden uit een landelijke subsidie
opruimen zwerfvuil zoals in de gemeente Enschede. 

Route: van idee naar motie

Na het beantwoorden van de vragen voor het vragenuur door het college en het vaststellen van de lijst van
ingekomen stukken, was het tijd om de motie – naar aanleiding van een idee van de jeugdraad – in stemming te
brengen. De motie werd ingediend en voorgelezen door de raadsnestor. 

De motie, statiegeldrekken aan afvalbakken, roept het college op om:

De motie is unaniem aangenomen!
De reactie van de Jeugdraad leest u hier.

Voorstel tot het beschikbaar stellen van een voorbereidingskrediet voor de vernieuwbouw van de
Franciscusschool (Lyceumstraat) = unaniem aangenomen

conform het vastgestelde Integraal Huisvestingsplan Onderwijs (IHP) een netto voorbereidingskrediet van
netto €233.00 beschikbaar te stellen;
in te stemmen met verkorting van de levensduur van het krediet van 40 naar 25 jaar;
in te stemmen met het opnemen van het activum op de balans als immaterieel vast activum;
de structurele financiële consequenties vanaf 2025 van ca. €43.000 te verwerken in de Kadernota 2024. 

Voorstel tot uitbreiding elektriciteitsnetwerk in verband met aanschaf elektrische auto's = aangenomen
(WG, VVD, CDA, PvdA, D66 en GroenLinks stemden voor, SO stemde tegen)

het huidige elektriciteitsnetwerk van de gemeentewerf aan de Lübeckstraat uit te breiden in verband met de
aanschaf van elektrische auto's;
de raad te verzoeken hiervoor een krediet van €80.000 beschikbaar te stellen en deze investering in 15 jaar
af te schrijven;
het krediet te dekken door verlaging van de Stelpost vervangende bedrijfsactiva 2022 (afschrijving in 8 jaar)
met €45.000 en bijgaande begrotingswijziging te verwerken in de Voorjaarsnota 2023. 

In het budget van de vernieuwbouw van de Franciscusschool is een voorbereidingskrediet opgenomen. Dit
krediet is bedoeld voor de kosten van inhuur van een adviseur en architect ter voorbereiding op het
daadwerkelijke vernieuwbouwplan. Doelstelling van het schoolbestuur is om in 2023 met de voorbereidingen en
vernieuwbouw te starten. Het voorbereidingskrediet is daarom noodzakelijk. Dit krediet is al opgenomen in de
meerjarenbegroting, maar dient nog geactiveerd te worden. 

Besluit:

De gemeente Oldenzaal heeft 7 nieuwe – elektrische – auto’s besteld. Er is gekozen voor elektrische auto’s,
omdat deze duurzamer zijn en zorgen voor minder CO2-uitstoot dan ‘normale’ auto’s. De auto’s zullen in juni
2023 geleverd worden en komen te staan op de gemeentewerf aan de Lübeckstraat. Het huidige
elektriciteitsnetwerk op die plek heeft echter onvoldoende capaciteit om deze auto’s op te kunnen laden. Het
plaatsen van laadpalen en een uitbreiding van het elektriciteitsnetwerk is noodzakelijk om de aangeschafte
voertuigen op te laden en voor te sorteren op toekomstige uitbreidingen van elektrische voertuigen en
materialen. 

Besluit:

https://www.tubantia.nl/oldenzaal/pleidooi-van-jeugdraad-oldenzaal-voor-statiegeldrekken-aan-afvalbakken-met-applaus-onthaald~a17e4805/

